
BK Vestia – Generalforsamling 2024 – tirsdag den 19. marts 2024 

Forslag 1: Nedsættelse af Kontingent 

Forslagsstiller: Tobias Illum 

Jeg vil gerne stille forslag om at kontingentet sættes ned til 600 kr. pr. halvår, som i mange år har 

været kontingentet i BK Vestia. 

 

Motivation: 

Det er min opfattelse at kontingentet siger meget om en klub og hvor tilgængelig en klub er. Jeg 

opfatter Vestia som en klub der skal gøre alt hvad den kan for at mindske alle barrierer for 

deltagelse i de stærke fællesskaber klubben tilbyder via fodbolden. Kontingent er og bliver en 

barriere jo højere det er. Det er ligeledes min opfattelse at klubbens økonomi sagtens kan bærer 

dette og at det i hvert fald ikke er meningen at klubben skal spare op ad medlemmernes penge. 

 

Med venlig hilsen 

Tobias Ilum  
 


